

## Referat af fællesmøde d. 8. august 2021

Tilstede: Siri, Lilian, Lilian, Dorte, Torben, Poul, Brian, Jeannette, Maja, Chalot

### Punkter

1. Valg af facilitator
2. Valg af referent
3. Standarder og normer i Genskabet
4. Arrangementer.  
Herunder fest for medlemmer af Genskabet
5. Nyt fra arbejdsgrupperne  
Bestyrelsen  
Butiksgruppen  
Værkstedsgruppen  
Containergruppen  
Deleordningen
6. Evt.

1. Lilian blev valgt til facilitator.

2. Chalot blev valgt til referent.

Ved alle fællesmøder skrives der fremover notater i en Logbog, så kan vi altid se om der er ”hængepartier”, og om der er ting vi skal huske. Derudover vil Chalot sørge for et ringbind hvori hun sætter en kopi af alle referater. Der vil også være faneblade til alle arbejdsgrupper, så man kan sætte referater i hvis man har nogle.

3. Der blev praktiseret sociokrati ved dette pkt. som handlede om compensation ved kørsel for Genskabet, og der kom mange gode synspunkter frem.

Vi besluttede at få nedskrevet en fremadrettet regel, som lyder således: Vi kan få godtgjort 3,50 kr pr. kørt km. Når man lægger bil til rådighed for genskabet, dog skal man samle lidt sammen før det afregnes med kassereren. Alle leveringer til kunder afregnes med 50,00 kr, som chaufføren får.

4. Aktivitetskalender med de næste 6 arrangementer blev fremlagt og gennemgået.

Lampe workshop – Chalot

Torben vil gerne hjælpe Chalot før workshoppen med samling og tilblivelse af fatninger og ledninger.

Land art workshop – Siri og Maja. Det er en opfølgning på den workshop fra sidste efterår

Mosaik kursus – Maja

Drage workshop – Siri og Jon fra Øasen.

Gamle dage på Hestebedgård – Hestebedgårds arrangement, men vi deltager aktivt. Johnny passer vores oldemors loppebod om lørdagen, Chalot og Lilian finder ud af hvem af os, som står der fredag, Poul’s søster Annette vil gerne deltage.

Maja viser hvordan man laver soltryk, og man betaler for et produkt. Efter udgifter er betalt, vil overskuddet gå til Hestebedgård, der laves en underskudsgaranti som Genskabet dækker.

Omsætningen fra Oldemors loppebod går også til Hestebedgård.

Brian sørger for lapning af vores markedsvogn.

Sommerfest for medlemmer afholdes fredag den 13.8 fra kl. 19. vi servere snack, kage og væske til.

Der vil også være lidt sjov og leg. Festudvalget består af Chalot og Siri og vores idé assistent er Maja. Der holdes festudvalgsmøde på onsdag den 11.8.2021.

#### 5. Værkstedsgruppen:

Der er en plan for indretning, oprydning og brug af værksted, men gik i stå, og nye ideér er dukket op, derfor vil vi gerne være flere i gruppen, da der er en del arbejde som skal gøres og det skal være klart inden midt september. Torben melder sig til værkstedsgruppen, som nu består af: Siri, Torben, Patrick, Søren og Chalot.

Der mangler et nyindkøbt topnøglesæt og en Dewalt skruemaskine, det er ikke skrevet i lånebogen. Dette eftersøges.

Værkstedsgruppen sørger for at mærke vores eget værktøj.

#### Butiksgruppen:

Omsætningen for Juli er positiv, med åbning både lørdag og søndag

Der var opbakning til at holde lørdag – og søndagsåben i de 2 første weekender i september.

Der må ikke sælges noget fra værkstedet, og døren skal altid være låst i butikkens åbningstid. Torben monterer en pal lås og Chalot laver skilt til døren.

Der har været stor interesse for at købe nogle af de store kasser som står udenfor. Vi har besluttet, at efter vi selv har brugt det vi skal bruge, må vi se om der er nogle tilbage som vi evt. kan sælge for 250 kr stk. Siri og Chalot er koordinatorene for dette projekt.

#### Containergruppen:

Mange tror at containeren på genbrugspladsen er et byttemarked, Poul efterlyser bedre skiltning. Siri informerer om det skilt Fors har lovet os, og hun vil rykke for det.

Siri og Poul vil lave et skilt, som tydeligt fortæller, at containeren kun er til henstilling

#### Bestyrelsen:

Bestyrelsen er konstitueret.

Lilian er fast referent det næste år.

Der er planlagt bestyrelsesmøder frem til generalforsamlingen den 27.3.2022

Næste bestyrelsesmøde er den 1.9.2021

Vigtigt punkt til næste fællesmøde er: Hvordan kommunikerer arbejdsgrupperne deres nyheder ud til alle andre.

#### Deleordningen:

Værktøj i deleordningen får en plads på værkstedet. Alt udlån skrives i den lyserøde lånebog som står på skrivebordet.

#### 6. Evt.

Næste fællesmøde er torsdag den 23.9.2021